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Protokół Nr XXXII/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 30 marca 2017 r. 

 

XXXII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

30 marca 2017 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1300, a 

zakończyły ok. godz. 1600. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz 

Wiśniewski, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Romuald Koszewski oraz Starosta 

Nowomiejski Andrzej Ochlak w imieniu Rady Powiatu wręczyli kwiaty, list gratulacyjny oraz 

pożegnali odchodzącą na emeryturę Krystynę Zatorską, pracownika Wydziału Architektury i 

Budownictwa. Na sesję zaproszono również laureatów plebiscytów Gazety Olsztyńskiej na 

najpopularniejsze Koło Gospodyń Wiejskich województwa warmińsko-mazurskiego oraz 

Supersołtysa powiatu nowomiejskiego (lista wyróżnionych stanowi załącznik nr 2).  

Ad. 1  

 Otwarcie XXXII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 3),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski, 

- Wiceburmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Krzysztof Widźgowski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 4)  

- przedstawiciel mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego” oraz Marcin 

Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”.  
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Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnił się radny Jan Czapliński.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Marcin Buliński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Buliński wyraził zgodę.  Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad (załącznik nr 5). Następnie zapytał czy ktoś ma 

do niego uwagi. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXXII Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Roczne sprawozdania z działalności: Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej, Komendy Powiatowej Policji oraz Komendy Powiatowej 

PSP.  

9. Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2015 – 2022. 

10. Przerwa 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/228/2017 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w 

Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa 
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dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo o nr 181040N oraz miejscowości 

Bagno o nr 181057N”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/229/2017 Rady 

powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa ul. 

Kasztanowej na odcinku od ul. Akacjowej do ul. Lidzbarskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXI/230/2017 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Budowa łącznika 

drogowego między ul. Grunwaldzką a ul. Kolejową w Nowym Mieście 

Lubawskim”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych. 

18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Agnieszka Stajszczak poinformowała, że zapoznała 

się z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radna wnioskowała o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXI/2017. „Za” 

głosowało 16 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 23 

lutego do 23 marca 2017 r. oraz protokoły z posiedzeń w dniach 22 i 27 lutego oraz 1 marca 

(załącznik nr 6) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 02.03 – obchody Dnia Kobiet w Gminie Kurzętnik; 

- 03-05.03 – wyjazd delegacji z powiatu nowomiejskiego w składzie: Starosta Andrzej Ochlak, 

Komendant Powiatowy PSP Jacek Auda oraz Komendant obozu MDP /Młodzieżowe Drużyny 
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Pożarnicze/ Edmund Bartycha  do powiatu Oldenburg w Niemczech; podczas wizyty omawiano 

m.in. kwestię wyjazdu młodzieży na obóz MDP w Oldenburgu; 

- 10.03 – podsumowanie kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej w Starostwie Powiatowym – 

Starosta poinformował, że kontrola wypadła bardzo dobrze, jest zaledwie kilka uchybień; Starosta 

podziękował p. Skarbnik i jej zespołowi; 

- 13.03 – narada roczna w Nadleśnictwie Brodnica; 

- 15.03 – spotkanie w Urzędzie Gminy Biskupiec podczas którego podpisano porozumienie z 

Wójtem Gminy Biskupiec w sprawie przekazania drogi Fitowo – Czachówki – Krotoszyny; 

- 16.03 – spotkanie z Minister Edukacji Narodowej w Olsztynie na temat reformy oświaty; 

- 17.03 – Konwent powiatów województwa warmińsko – mazurskiego i województwa łódzkiego; 

tego samego dnia p. Wicestarosta uczestniczyła w Gali wręczenia statuetek Supersołtysów w 

Olsztynie; 

- 20.03 – Starosta wspólnie z Komendantem Powiatowym PSP Jackiem Audą uczestniczył w 

posiedzeniu Zarządu Oddziału Wojewódzkiego ZOSP RP; 

Na salę obrad wszedł radny Czapliński. Aktualnie w sesji uczestniczy 17 radnych. 

- 22.03 – spotkanie z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie poświęcone inwestycjom 

drogowym; p. Wicestarosta uczestniczyła w spotkaniu z przedstawicielem Rzecznika Praw 

Obywatelskich; 

- 24.03 – posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy /wcześniej - Powiatowa Rata Zatrudnienia/ - 

Przewodniczącym Rady jest Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego, Wiceprzewodniczącym – 

radny Zbigniew Ziejewski; 

- 25.03 – jubileusz 25 -lecia diecezji toruńskiej; 

- 28.03 – spotkanie z Posłem na Sejm RP Władysławem Kosianiakiem- Kamyszem  w Kurzętniku;  

- 29.03 – konferencja, podczas której podpisano list intencyjny dotyczący współpracy z Wyższą 

Szkołą Gospodarki w Bydgoszczy; 

- 26-29.03 – p. Wicestarosta wspólnie z Członkiem Zarządu Barbarą Grzywacz przebywały z 

wizytą w Niemczech na zaproszenie organizacji Wellenbrecher; szeroko ten temat omówiono na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 
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Radny Jacek Rydel podziękował Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej Grzegorzowi 

Januszewskiemu za przyjęcie Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony 

Zdrowia na posiedzeniu wyjazdowym w DPS. Ponadto, radny w imieniu mieszkańców 

górnego Kurzętnika zapytał jakie są wnioski po kontroli jaka odbyła się na terenie spółki 

GROUP GARDEN Sp. z o.o. i czy uczestniczył w niej przedstawiciel Wydziału Środowiska 

i Rolnictwa. 

Radna Ewa Dembek zgłosiła prośbę o ponowne postawienie lustra przy skrzyżowaniu w 

miejscowości Lekarty. Widoczność jest w tym miejscu zerowa. Lustro było w tym miejscu, 

ale zginęło. Ponadto radna ustosunkowała się do informacji z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 lutego br. Radna stwierdziła, że oniemiała czytając wypowiedzi Członków 

Zarządu dotyczące propozycji organizacji konkursu „mrówki pozarządówki” dla organizacji 

pozarządowych. Dziś p. Starosta, przy okazji wręczania wyróżnień dla KGW, mówił, że to 

wspaniała rzecz. Przewodniczący podkreślał, że KGW wkładają wiele wysiłku w swoją 

działalność. Radna powiedziała, że konkurs „mrówki pozarządówki” był adresowany dla 

tego typu organizacji. Stwierdziła, że jest oburzona wypowiedzią radnej Agnieszki 

Stajszczak, która informując że 30 stycznia odbyło się spotkanie z organizacjami 

pozarządowymi powiedziała, że: „radna Ewa Dembek stwierdziła, że Zarząd Powiatu jest 

nieprzychylny organizacjom pozarządowym”. Radna Dembek podkreśliła, że takiej 

wypowiedzi nie było. Radna powiedziała wówczas, że Zarząd niezbyt chętnie podchodzi do 

organizacji konkursu „mrówki pozarządówki”. Radna poprosiła, aby nie wkładać w jej usta 

słów, które nie padły. Dalej z protokołu dowiadujemy się, że radna Grzywacz stwierdziła, że 

„to jest sztuka dla sztuki i jest przeciwna przeznaczaniu środków finansowych powiatu na 

promowanie kogoś”.  

Radna Grzywacz zaprotestowała. Stwierdziła, że tak się nie wypowiedziała. 

Radna Dembek odparła, że czyta fragmenty protokołu. Wicestarosta powiedziała z kolei, że 

„organizacje pozarządowe musiałyby poświęcić dużo czasu na udokumentowanie swojej 

działalności”. Radna Dembek zapytała czy zrobienie kilka fotografii i opisanie swojej 

działalność zajęłoby aż tyle czasu? Na wspomnianym posiedzeniu jedynie p. Starosta 

wypowiadał się przychylnie na temat organizacji konkursu, za co radna Dembek mu bardzo 

dziękuje. Temat organizacji konkursu powrócił i na posiedzeniu 27 lutego br. ponownie był 

omawiany. Wówczas Starosta zakwestionował propozycję przeprowadzenia konsultacji w tej 

sprawie, ponieważ padł pomysł, aby zapytać organizacje pozarządowe – czy są w ogóle 

zainteresowane organizacją tego typu konkursu. Radna Dembek zapytała – czy kiedykolwiek 
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konsultowano np. ze szkołami czy chcą wziąć udział w jakimś konkursie np. ortograficznym 

czy sportowym? Kto chce brać udział, bierze. Reasumując - konkurs „mrówki 

pozarządówki” miał być konkursem dla małych organizacji takich jak KGW, w którym 

miały być przyznawane niewielkie nagrody finansowe, które organizacje mogłyby 

przeznaczyć np. na wyjazd do teatru lub na dalszą działalność. Radna podkreśliła, że nie 

miała zamiaru startować w konkursie i promować się. W konkursie chodziło o dostrzeżenie 

pracy małych organizacji. Jeżeli jednak tak ma to wyglądać, że trzeba pytać organizacje, 

robić z tego wielkie „halo” przy nagrodach rzędu 500, 300 i 200 zł, które miałyby być 

wydatkowane w 2018 r., to o czym w ogóle mówimy. Radna powiedziała, że jeżeli 

towarzyszą temu takie emocje, a Członkowie Zarządu aż na dwóch posiedzeniach o tym 

dyskutują, to ona wycofuje swój pomysł organizacji konkursu. Radna poprosiła, aby nie 

używać tej nazwy. Jeżeli natomiast radna Stajszczak chce poprzez Lokalną Grupę Działania 

zorganizować festiwal organizacji pozarządowych połączony z konferencją, to proszę 

bardzo. Niniejszym radna wycofuje wszystkie wnioski, składane przez siebie na 

posiedzeniach komisji, sesji, które dotyczyły organizacji konkursu „mrówki pozarządówki”. 

Radna Grzywacz powiedziała, że to tylko tak się mówi, że wystarczy zrobić kilka zdjęć. 

Jeżeli organizacja działa, to ma całe albumy zdjęć. Radna dodała, że też prowadzi 

stowarzyszenie od 2011 r., które wcześniej działało na bazie OSP. Spotkania 

podsumowujące działalność organizacji odbywają się co roku w gminach. Każda organizacja 

może pochwalić się tym, co zrobiła, jest to również okazja do wymiany doświadczeń. Radna 

stwierdziła, że takie sprawozdanie do konkursu ktoś musiałby wykonać. Być może myliła się 

w tej kwestii, była jednak przeciwna dofinansowaniu tzw. „wybrańców”. Jej zdaniem lepiej 

przeznaczyć więcej środków dla organizacji w ramach konkursów ogłaszanych przez powiat 

czy też przy organizacji konkursów dożynkowych. Radna podkreśliła, że była przeciwna 

wręczaniu nagród finansowych czy rzeczowych w konkursie, bo uważała, że większą 

nobilitacją będzie wręczenie statuetek, dyplomów. To by zostało na lata. 

Radna Dembek powiedziała, że w konkursie miały być również wręczane statuetki  „mrówki 

pozarządówki”. Stwierdziła, że zanim zacznie się dyskutować, lepiej przeczytać dobrze 

regulamin konkursu.  

Radna Grzywacz powiedziała, że wg. niej opracowanie prezentacji do konkursu naprawdę 

wymagałoby czasu i wysiłku, a z drugiej strony – komisja powołana do wyboru zwycięskiej 

organizacji też musiałaby poświęcić sporo czasu na dokonanie oceny zgłoszeń.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 
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Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że Starosta udał się na rozmowy z Nadleśnictwem w 

Brodnicy na temat gruntów pod drogą Ostrowite – Górale. Z tego co dowiedział się radny, 

decyzja Lasów Państwowych jest negatywna propozycji przekazania gruntów na rzecz 

powiatu. Radny dodał, że dotarły do niego informacje, że mieszkańcy zbierają podpisy i chcą 

złożyć petycję do Starosty Nowomiejskiego, Starosty Brodnickiego oraz Dyrektora 

Generalnego Lasów Państwowych. Radny stwierdził, że Nadleśniczy traktuje las jak swój 

prywatny folwark. Wszędzie gdzie buduje się drogi, wycinane są lasy. Tak jest przy budowie 

obwodnicy Olsztyna, Nowego Miasta, a tu nie można się dogadać. Radny poinformował, że 

na zaproszenie mieszkańców w sobotę przejechał jeszcze raz tą drogą. Przekonał się, że tam 

nie trzeba wycinać lasu, bo droga zmieści się w obecnym pasie. Skąd więc upór 

Nadleśniczego, żeby przekazać grunt pod drogę publiczną, powiatową? Radny powiedział, 

że należy doprowadzić do spotkania z Generalną Dyrekcją Lasów Państwowych i rozmawiać 

na ten temat. W budżecie powiatu zaplanowano 100 tys. zł na opracowanie dokumentacji, a 

tu sprawa rozbija się o przekazanie gruntów. Może Nadleśniczy powinien spotkać się z 

mieszkańcami wsi i posłuchać jakie jest ich zdanie na ten temat, zobaczyć jakie warunki 

panują na tej drodze. Radny wnioskował o podjęcie skutecznych działań w tej kwestii i 

doprowadzenie do ostatecznego załatwienia tej sprawy. 

Radna Stajszczak powiedziała, że również chciałaby się ustosunkować do wypowiedzi 

radnej Ewy Dembek. Radna powiedziała, że istotnie przekazała Zarządowi Powiatu 

informację ze spotkania organizacji pozarządowych. Sformułowanie, że Zarząd jest 

nieprzychylny organizacjom pozarządowym dotyczyło wyłącznie organizacji konkursu 

„mrówki pozarządówki”. Jeżeli chodzi o organizację konferencji organizacji pozarządowych 

przez LGD, Dyrektor ZSZ Mirosław Wodara wyszedł z inicjatywą, żeby odbyło się to w 

jego placówce. Radna jako Dyrektor Biura LGD podtrzymuje swoje stanowisko, żeby taką 

konferencję zorganizować.  

Radni nie zgłosili więcej wniosków lub zapytań. 

Ad. 8 

Roczne sprawozdania z działalności: Powiatowej Stacji Sanitarno – 

Epidemiologicznej, Komendy Powiatowej Policji oraz Komendy Powiatowej PSP 

Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Nowomiejskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2016 stanowi załącznik nr 7.  

Sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił Komendant Powiatowy PSP 

Jacek Auda. 
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Z sali obrad wyszła radna Stajszczak. Aktualnie w sesji uczestniczy 16 radnych.  

Starosta poinformował, że coraz więcej sił i sprzętu OSP jest angażowanych w akcje. Gminy 

co roku wydają coraz więcej środków na doposażenie swoich straży. Wyspecjalizowany 

sprzęt to z kolei koszty przeglądów, koszty udziału w szkoleniach, zakup materiałów itp. 

Obciążenie gmin z roku na rok rośnie.   

Radny Rydel pochwalił straż za działania promocyjne, za udział strażaków w imprezach 

szkolnych, co zawsze cieszy się ogromną popularnością wśród dzieci.  

P. Auda powiedział, że strażacy ochotnicy we wszystkich gminach starają się brać udział w 

imprezach, organizują różne atrakcje np. spotkania mikołajkowe dla dzieci. W ostatnim czasie 

straż otrzymała także polecenie, aby docierać do dyrekcji szkół, na posiedzenia rad 

pedagogicznych. Niebawem dyrektorzy szkół otrzymają pisma w tej sprawie. Strażacy będą 

podejmować na tych spotkaniach kwestie dotyczące ochrony przeciwpożarowej w szkołach. 

Starosta powiedział, że podczas ostatniego dużego pożaru biogazowni było zaangażowanych 

wiele jednostek, podjęto szybkie, mądre działanie. 

Radny Henryk Rogoziński zapytał czy plac za komendą będzie wyłożony kostką typu polbruk 

czy innym materiałem. 

P. Auda odpowiedział, że będzie wyasfaltowany, bo to jest po prostu tańsze. Na całej 

powierzchni będzie położony nowy dywanik asfaltowy. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

Przewodniczący w imieniu Rady Powiatu podziękował komendantowi i wszystkim strażakom 

za ciężką, odpowiedzialną pracę w ubiegłym roku i życzył sukcesów w roku bieżącym. 

 

Raport o stanie sanitarnym Powiatu Nowomiejskiego za rok 2016 stanowi załącznik nr 8 

Prezentację na temat stanu sanitarnego w 2016 r. przedstawiła p. Ewa Pielak – Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny. 

Radny Rogoziński zapytał czy z wnioskiem o zezwolenie na organizację imprezy masowej 

występuje organizator. 

P. Pielak odpowiedziała, że tak. 

Radny Rogoziński powiedział, że imprez jest z pewnością więcej niż wymienione w raporcie. 

P. Pielak odpowiedziała, że więcej, tu chodzi tylko o imprezy masowe dla większej ilości 

uczestników. 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie szczegółowego sprawozdania i za pracę inspekcji 

sanitarnej. Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 
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Radni nie mieli pytań. 

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 

Lubawskim za 2016 rok stanowi załącznik nr 9.  

Sprawozdanie z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej szczegółowo przedstawił 

Komendant Jacek Drozdowski. 

Przewodniczący podziękował za przedstawienie sprawozdania. Zapytał czy radni mają pytania 

do sprawozdania. 

Radny Rydel poinformował, że jutro odbywają się eliminacje do turnieju motoryzacyjnego. 

Radny zapytał jak to będzie się odbywało w przyszłości; czy po wdrożeniu reformy oświaty 

uczniowie wygaszanych gimnazjów też będą mogli uczestniczyć w turnieju. 

P. Drozdowski odpowiedział, że na razie nie ma jeszcze informacji jak to będzie się odbywało 

w przyszłości.   

Wicestarosta dodała, że organizatorem turnieju jest WORD w Olsztynie. 

Radny Rogoziński zapytał jak wygląda sytuacja z narkotykami w naszym powiecie, czy 

policja ma poczucie, że wszystko jest pod kontrolą, czy policja ma świadomość, że są miejsca 

gdzie można kupić narkotyki, ale potrzebuje czasu, aby to zjawisko wyeliminować. 

P. Drozdowski odpowiedział, że jeżeli chodzi przestępczość narkotykową jest tak, że niewiele 

jest sytuacji, że ktoś zgłasza, że tu czy tam ma miejsce handel narkotykami. Wszystkie 

sprawy wszczynane przez policję, są podejmowane z inicjatywy samych policjantów, w 

oparciu o materiały operacyjne, którymi policja dysponuje. Sygnały ze strony społeczeństwa 

zgłaszane m.in. poprzez mapę zagrożeń są weryfikowane i w większości pokrywają się z 

ustaleniami policji. Oczywiście policja ma świadomość, że istnieje ciemna liczba przestępstw, 

które nie są ujawniane. Zadaniem policji jest, aby ta liczba była jak najmniejsza. Z roku na 

rok liczba ujawnionych przestępstw rośnie. Są miejsca gdzie siłą rzeczy handel narkotykami 

jest prowadzony. Nie jest tajemnicą, że na naszym terenie chodzi o jedną z dyskotek. Tam 

policja podejmuje działania co tydzień w ramach akcji „Alkohol i narkotyki”. Patrol policji 

monitoruje teren wokół dyskoteki. Skala zjawiska, porównując to z ubiegłymi latami, rośnie, 

jednak ostatnie sukcesy policji tj. wykrycie plantacji w Ostaszewie, realnie wpłynie na 

ograniczenie dystrybucji środków odurzających. Dokonane aresztowania osób niejako 

odstraszą inne osoby, które chciałyby wejść w ten proceder. Z pewnością duże znaczenie ma 

też współpraca policji ze szkołami. Komendant zapewnił, że wszystkie informacje jakie 

wpływają do policji, są sprawdzane, weryfikowane.      

Radni nie mieli więcej pytań. 
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Przewodniczący podziękował policjantom za pracę i życzył dalszych sukcesów. Następnie 

zapytał czy są jeszcze pytania do tego tematu. Pytań nie było. 

Ad. 9 

Raport z monitorowania Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2015 – 2022 

Raport, który otrzymali radni na tablety stanowi załącznik nr 10.  

P. Jolanta Domżalska poinformowała, że wszystkie jednostki, komórki  organizacyjne 

przekazały informacje do raportu. Wiadomo już dziś, że niektóre z zadań, wskaźników do 

zadań, będą wymagały zmian. Z 228 zadań zapisanych w strategii 44% zostało 

zrealizowanych, z tego najwięcej w części V – Turystyka, kultura, sport, promocja i 

aktywność społeczna. Istotne jest to, że okres realizacji strategii jest do 2022, a więc wiele 

zadań jest jeszcze w trakcie realizacji. Wiele zadań, bo aż 53% zostało zrealizowanych w 

części IV - Bezpieczeństwo publiczne, najmniej - 24% zadań zostało zrealizowanych w części 

III - Infrastruktura i środowisko. Jednakże ta część dotyczy głównie inwestycji, co wiąże się z  

nakładami finansowymi. Wiele z tych zadań jest przewidzianych do realizacji do roku 2022.  

Wizja i misja określona w strategii pozostaje bez zmian. W związku z tym, że niektóre 

jednostki nie przekazały informacji w wyznaczonym czasie, raport będzie uzupełniony w 

terminie do czerwca br. P. Domżalska dodała, aby pierwszą ewaluację strategii przeprowadzić 

w 2019 r.  

Starosta powiedział, że po raz kolejny utwierdził się w przekonaniu, że podjął słuszną 

decyzję, że zlecił opracowanie strategii zespołowi pracowników, a nie firmie zewnętrznej. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do tego tematu. 

Radni nie mieli pytań.  

Ad. 10 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 12 radnych. Nieobecni są radni: Paweł Dreszler, Marek 

Piątkowski, Henryk Rogoziński, Agnieszka Stajszczak i Zbigniew Ziejewski. 
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Oprócz radnych, na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ryszard Kłosowski, Dominika 

Witkowska, protokolant – Anna Andrzejczak. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 ze 

zmianami 

Przewodniczący zaproponował, że nie będzie odczytywał tekstu uchwał, bo radni otrzymali je 

na tablety, tylko sam tytuł. Propozycję przyjęto. 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. Zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XXXII/236/2017 (załącznik 

nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2017 r. ze zmianami. 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XXXII/237/2017 (załącznik 

nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszli: Barbara Orłowska i Marcin Zalewski.  

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/228/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem 

na realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości 

Pacółtowo o nr 181040N oraz miejscowości Bagno o nr 181057N” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Na salę obrad wszedł radny Ziejewski. Aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych.  
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Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXXII/238/2017 (załącznik 

nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł Wiceburmistrz Krzysztof Widźgowski. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/229/2017 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w 

roku 2017 zadania „Przebudowa ul. Kasztanowej na odcinku od ul. Akacjowej do ul. 

Lidzbarskiej w Nowym Mieście Lubawskim” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXXII/239/2017 (załącznik 

nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad wszedł radny Rogoziński. Aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXI/230/2017 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 01 marca 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w 

roku 2017 zadania „Budowa łącznika drogowego między ul. Grunwaldzką a ul. 

Kolejową w Nowym Mieście Lubawskim” 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały.  

Radny Jan Czapliński zapytał czy następuje całkowita rezygnacja z zadania czy tylko 

zawieszenie. 

Wiceburmistrz Miasta Krzysztof Widźgowski odpowiedział, że zadanie zostało przełożone na 

2018 r. 

Radny Czapliński zapytał czy łącznik planowano wybudować w okolicy byłego dworca 

kolejowego. 

P. Widźgowski odpowiedział, że nie, łącznik ma być wybudowany na wysokości stacji 

benzynowej ORLEN-u.  

Radni nie mieli więcej pytań. Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę 

nr XXXII/240/2017 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 
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Na salę obrad wszedł radny Piątkowski i Radca Prawny Maciej Sikorski. Aktualnie w sesji 

uczestniczy 15 radnych. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie zadania w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXII/241/2017 (załącznik 

nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych 

Przewodniczący odczytał tytuł uchwały. 

Radny Rydel poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu Komisji Oświaty. 

Przewodniczący zapytał czy komisja miała uwagi. 

Radny Rydel odpowiedział, że nie. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXII/242/2017 (załącznik 

nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący poprosił o odpowiedź na wnioski i zapytania radnych. 

Starosta poprosił p. Witkowską o udzielenie odpowiedzi na pytanie dotyczące kontroli w 

spółce GROUP GARDEN. 

P. Witkowska poinformowała, że kontrole odbyły się 7 i 13 marca br. Była to wspólna 

kontrola WIOŚ i Starostwa Powiatowego. Ze strony Starostwa uczestniczyli w niej p. 

Wicestarosta i Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Krzysztof Puwalski. W toku 

kontroli ustalono, że teren został częściowo utwardzony destruktem asfaltowym, a więc 

odpady znajdują się częściowo na terenie utwardzonym, a częściowo na nieutwardzonym. Są 

zabezpieczone plandekami i folią. Podczas kontroli wszystkie plandeki podniesiono w celu 

sprawdzenia jaki rodzaj odpadów jest składowany, czy odpady są zgodne z tym, co określono 
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w decyzji. Podczas oględzin nie stwierdzono faktu zakopywania odpadów ani nie znaleziono 

śladów, który sugerowałyby, że odpady są zakopywane. Teren był niwelowany pod 

konstrukcję wiaty magazynowej. Prezes firmy poinformował, że jest trakcie budowy wiaty, 

stara się o stosowne pozwolenia.  

Wicestarosta dodała, że na placu były składowane już wszystkie materiały budowlane pod 

budowę wiaty. 

P. Witkowska poinformowała, że teren był zabezpieczony z trzech stron ogrodzeniem. Jedna 

strona nie była zabezpieczona ogrodzeniem, ponieważ w tym miejscu ma powstać wiata, 

ściana wiaty ma stanowić ogrodzenie. W tej chwili Wydział czeka na zalecenia pokontrolne z 

WIOŚ. Na ich podstawie zostaną podjęte dalsze działania. 

Starosta powiedział, że nikt nie chce koło siebie śmieci, ale prawo pozwala każdemu na 

prowadzenie działalności gospodarczej. WIOŚ ma obowiązek kontrolować to w takim 

zakresie, żeby nie doszło do sytuacji jaka ma miejsce w Ostródzkie, gdzie do dziś zalegają 

hałdy śmieci. Jeżeli wszystkie warunki są spełnione, Starostwo nie ma prawa odmówić 

wydania decyzji na prowadzenie tego typu działalności.  

Radny Rydel powiedział, że mieszkańcy protestują. 

Starosta odparł, że on to rozumie, ale trzeba zdać sobie sprawę z tego, że firma ma wszystkie 

zezwolenia, wykonuje normalnie swoją działalność, a jedynie czasowo występują jakieś 

problemy, bo nie wszystkie odpady można od razu posegregować i wywieźć.   

P. Witkowska dodała, że WIOŚ nie tylko kontroluje czy wszystko jest zgodne z tym, co 

określono w decyzji, ale czy nie ma zagrożenia dla środowiska i pod tym kątem mogą być 

wydane zalecenia pokontrolne. 

Wicestarosta powiedziała, że niebawem powinny przyjść wnioski z kontroli 

P. Witkowska powiedziała, że na razie nie wiadomo czy kontrolujący z WIOŚ wniósł 

jakiekolwiek uwagi. 

Starosta powiedział, że jeżeli będą uwagi, firma będzie je musiała wyeliminować. 

P. Witkowska wyszła z sali obrad. 

Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o drogę Ostrowite – Górale, jest umówiony na 

spotkanie z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu. Jedzie tam z 

gotowym pismem. 

Radny Ziejewski zapytał czy nie można na to spotkanie zaprosić także Starostę Brodnickiego, 

żeby była większa „siła samorządowa”. 
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Starosta powiedział, że tam nie stanowi problemu wycinka lasów. Problem stanowi kwestia 

własności gruntu oraz fakt, że wspomniany odcinek nie jest drogą.  

Radny Ziejewski powiedział, że jeśli nie uregulowano tego w dokumentach, to niech Lasy 

Państwowe postawią szlaban, skoro to nie jest droga. 

Starosta odparł, że wie co ma robić, stara się konsekwentnie iść do przodu. Nie zgodzi się ze 

stwierdzeniami, że to wstyd że taka droga jest w powiecie, bo taka sytuacja ma miejsce od 

początku istnienia powiatu.  

Radny Ziejewski powiedział, że dobrze byłoby gdyby w spotkaniu uczestniczyli też 

samorządowcy Jabłonowa Pomorskiego, Biskupiec, Brodnicy. 

Radny Czapliński powiedział, że nie byłoby żadnego problemu gdyby inwestycja była 

robiona z tzw. specustawy. 

P. Kłosowski potwierdził, że Lasy Państwowe chcą, żeby to poszło tym trybem, żeby powiat 

zapłacił za grunty.  

Radny Czapliński stwierdził, że nie dziwi się, że Nadleśniczy Kapusta nie chce podjąć takiej 

decyzji, bo jest urzędnikiem, wie jaka spoczywa na nim odpowiedzialność itd. 

P. Kłosowski powiedział, że nie zgodzi się też ze stwierdzeniem, że tam nie trzeba będzie 

wycinać drzew. Powiat nie ma środków, aby wyremontować drogę. W grę wchodzi tylko 

realizacja w ramach programu. A w programie nie przejdzie wniosek na drogę szerokości 5 

metrów, bez pobocza itd. Musi być minimum 12 metrów. Wycinkę drzew wzięłyby na siebie 

Lasy Państwowe. Teraz powstał dodatkowy problem, że na mapkach jest tam las, a nie droga.  

Radny Ziejewski powiedział, że można rozważyć wariant awaryjny i wykonać dokumentację 

tylko na odcinek do lasu. 

P. Kłosowski odparł, że to nie ma sensu. Na razie należy poczekać.  

Radny Ziejewski powiedział, że mieszkańcy są zdeterminowani.  

P. Kłosowski powiedział, że ten temat ciągnie się 16 lat. 

Radny Ziejewski powiedział, że jeżeli chodzi o natężenie ruchu, ta droga zawsze będzie na 

samym końcu w kolejce do realizacji. 

Starosta odparł, że nie bierze tego pod uwagę. Chodzi o to, że jest to jedyna powiatowa droga 

gruntowa i trzeba ją robić. To jest dla niego najważniejsze. Na razie zacząć od wykonania 

dokumentacji. 

P. Kłosowski powiedział, że jeżeli chodzi o lustro w Lekartach, po niedzieli będzie 

ustawione. Z tym, że mieszkańcy mają go pilnować, zwrócić uwagę na tych, co je niszczą. 
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Przewodniczący powiedział, ze na ostatniej sesji w Biskupcu padło pytanie o termin kiedy 

wyjedzie równiarka na drogę Fitowo - Czachówki. 

P, Kłosowski odpowiedział, że w ubiegły wtorek była równiarka  i naprawiała drogę.  

Przewodniczący powiedział, że zgłoszono też problem braku przejścia dla pieszych w 

miejscowości Rywałdzik. Ruch jest coraz większy, a przejścia nie ma. 

P. Kłosowski odparł, że mieszkańcy muszą złożyć wniosek na piśmie lub niech gmina prześle 

wniosek z sesji. 

Radny Czapliński wrócił do sprawy podjętej na jednej z sesji przez radnego Ziejewskiego 

dotyczącej likwidacji wiaduktu przy ul. Narutowicza. Temat wywołał burzę w internecie. 

Chyba było więcej głosów przeciw niż za. Radny zapytał czy w tym miejscu jest planowana 

ścieżka rowerowa. 

P. Widźgowski odpowiedział, że nie jest jeszcze ustalone czy ścieżka będzie poprowadzona 

górą na wiadukcie czy też będzie wytyczona dołem.  

P. Kłosowski powiedział, że jakiś czas temu był na wiadukcie. Jest tam bardzo 

niebezpiecznie, wiadukt nie jest należycie zabezpieczony. Gdyby miała tamtędy iść ścieżka, 

to nakłady były znaczne, więc w jego opinii raczej ścieżka pójdzie dołem. 

P. Widźgowski powiedział, że wiadukt jest nadal własnością PKP. 

Radny Ziejewski powiedział, że interwencję w tej sprawie powinien podjąć Powiatowy 

Zespół Zarządzania Kryzysowego lub Komisja Bezpieczeństwa i Porządku. Poinformować 

straż pożarną i policję. O zagrożeniach na tym odcinku może też informować prasa lokalna. 

Niech PKP odda wiadukt miastu, albo należycie go zabezpieczy. Jeśli się temat odpowiednio 

nagłośni, to PKP się tym zainteresuje. 

P. Widźgowski powiedział, że miasto występowało do PKP o przekazanie wiaduktu, ale na 

razie PKP takiej woli nie wykazuje.  

Radny Ziejewski powiedział, że należy wysłać stosowne pisma do PKP. PKP będzie musiało 

zareagować. 

Starosta powiedział, że pozostaje kwestia tego, kto ma jakie uprawnienia. Z uwagi na fakt, że 

wiadukt leży na terenie miasta, kompetencje ma tu Burmistrz Miasta. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 

Radny Buliński zapytał czy jutro w szkołach ponadgimnazjalnych też odbywa się strajk 

nauczycieli. 

P. Orłowska odpowiedziała, że żadna nasza szkoła nie strajkuje. 
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Ad. 19 

Sprawy różne 

Przewodniczący przypomniał, że do 30 kwietnia należy składać oświadczenia majątkowe za 

2016 r. Oświadczenia można wypełnić także za pomocą specjalnej aplikacji /radni otrzymali 

na tablety link do aplikacji/ 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos.  

Radny Rogoziński powiedział, że nie do końca wiadomo, na czym polega funkcja Biblioteki 

Miejskiej jako biblioteki powiatowej. Zapytał czy Biblioteka Miejska przedkłada 

sprawozdania z działalności Radzie Miasta. 

P. Widźgowski odpowiedział, że tak. 

Radny Rogiziński zapytał, na czym polega jej funkcja jako biblioteki powiatowej. 

P. Orłowska wyjaśniła, że jednym z zadań powiatu jest prowadzenie powiatowej biblioteki 

publicznej. W związku z tym, że powiat takiej biblioteki nie posiada, powiat podpisał 

stosowne porozumienie z Gminą Miejską. Rada Powiatu wyraziła dziś zgodę na zawarcie 

takiego porozumienia. W tym porozumieniu jest szczegółowo określone jakie powiat 

przekazuje środki na ten cel i co w ramach tego będzie zrealizowane. Środki te wynoszą w 

2017 r. - 7 tys. zł. Po zakończeniu roku budżetowego Burmistrz Miasta w terminie do 31 

stycznia roku następnego, przedstawia sprawozdanie z realizacji porozumienia, w którym jest 

zawarta szczegółowa informacji na co zostały przeznaczone środki powiatu. Zarząd Powiatu 

taką informację otrzymuje. 

P. Widźgowski dodał, że środki przekazywane przez powiat nowomiejski nie są duże.  

Radny Rogoziński stwierdził, że nie chodzi mu o wysokość środków, ale jeśli Biblioteka 

Miejska spełnia funkcję biblioteki powiatowej, powinna pełnić w jakiś sposób rolę 

pomocniczą dla pozostałych bibliotek publicznych na terenie powiatu. Nie chodzi o to, aby 

finansowała te biblioteki, ale służyła merytoryczną pomocą. Sprawozdanie z realizacji zadań 

powinna otrzymywać nie tylko Rada Miejska, ale także Rada Powiatu. 

P. Widźgowski odpowiedział, że w porozumieniu zawarto zapis, że sprawozdanie jest 

przedkładane Zarządowi Powiatu. 

Starosta odparł, że nie widzi przeszkód, aby sprawozdanie przesłać także radnym Rady 

Powiatu. Dodał, że za 7 tys. zł nie można zbyt wiele wymagać. 

P Widźgowski dodał, że dla porównania powiat olecki na działalność biblioteki powiatowej 

przekazuje 50 tys. zł. 
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Radny Ziejewski zaproponował, aby na sesji kwietniowej omówić sytuację finansową 

szpitala. Niebawem będzie gotowe sprawozdanie finansowe.  

Starosta odpowiedział, że najpierw ze sprawozdaniem musi zapoznać się Zgromadzenie 

Wspólników. 

Przewodniczący złożył wszystkim życzenia świąteczne i zachęcił do udziału w Jarmarku 

Wielkanocnym. 

Ad. 20 

Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXXII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


